

<p align="center">Сборник аэронавигационной информации для визуальных полётов ниже нижнего эшелона в воздушном пространстве Республики Беларусь (AIP VFR Республики Беларусь).</p>	<p align="center">Visual Flight Rules below the lowest FL in the airspace of the Republic of Belarus (AIP VFR Belarus)</p>
<p>Публикация AIP VFR Республики Беларусь - 13 сентября 2018. Вступление в действие первого издания AIP VFR Республики Беларусь - 8 ноября 2018 года.</p> <p>AIP VFR Республики Беларусь содержит следующие элементы: AIP VFR Республики Беларусь в электронном виде в форматах HTML и PDF, включающий:</p> <ul style="list-style-type: none"> - аэронавигационные карты в формате PDF; - поправки (AMDT) и дополнения (SUP) к AIP VFR Республики Беларусь в формате HTML и PDF; - Циркуляры аэронавигационной информации (AIC) в формате HTML и PDF. <p>AIP VFR Республики Беларусь публикуется на английском и русском языках.</p> <p>Орган, отвечающий за предоставление AIP VFR Республики Беларусь - отдел аэронавигационной информации государственного предприятия «Белаэронавигация».</p>	<p>The publication of the AIP VFR Belarus begins on September 13, 2018. The entry into force of the first edition of the AIP VFR Belarus on November 8, 2018.</p> <p>AIP VFR Belarus it contains the following elements: Electronic AIP VFR Belarus in HTML and PDF formats including:</p> <ul style="list-style-type: none"> - aeronautical charts in PDF format; - Amendments (AMDT) and Supplements (SUP) to AIP VFR Belarus in HTML and PDF formats; - Aeronautical Information Circulars (AIC) in HTML and PDF formats. <p>AIP VFR Belarus published in English and Russian languages.</p> <p>The unit responsible for delivery of AIP VFR Belarus is AIS of BELAERONAVIGATSIA SOE.</p>
<p>Адрес: ул. Короткевича, д. 19, Минск, 220039, Республика Беларусь телефон: +375 17 215 4270 Факс: +375 17 215 4276 AFS: UMMDYOYX, UMMDYNYX Email: ais@ban.by</p>	<p>Post: Karatkevicha Str, 19 Minsk, 220039 Republic of Belarus Phone: +375 17 215 4270 Fax: +375 17 215 4276 AFS: UMMDYOYX, UMMDYNYX Email: ais@ban.by</p>